
P R O T O K Ó Ł 
 

z XV Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 6 maja 2016 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1016, a zakończono o godz. 1340. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % (zgodnie 
z listą obecności). 

 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Wojtkowski Mirosław 
8. Czartoszewski Piotr 
9. Dąbrowska Wiesława 

10. Pabich Marek 
11. Paprocki Piotr 
12. Niemyjski Sławomir 
13. Stypułkowski Henryk 
14. Szymoniak Andrzej 
15. Żebrowska Wioleta 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 
2. Zastępca Burmistrza - Pan Michał Gąsowski 
3. Sekretarz Gminy - Pani Elwira Zaręba 
4. Skarbnik Gminy - Pani Anna Wiśniewska 

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy 

Szepietowo.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 r. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej na 

realizację inwestycji drogowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej na 

realizację inwestycji drogowej dla Województwa Podlaskiego. 
11. Sprawozdania finansowe Gminy Szepietowo za 2015 rok oraz sprawozdanie 

z wykonania budżetu gminy za 2015 rok i udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Szepietowa, i w tym punkcie: 
1) zapoznanie ze sprawozdaniem; 



2) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 
opinii o przedłożonym przez Burmistrza Szepietowa sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2015 rok; 

3) opinia  Komisji Rewizyjnej; 
4) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Szepietowie 
wniosku o udzielenie Burmistrzowi Szepietowa absolutorium za 2015 rok; 

5) dyskusja; 
6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Szepietowo oraz udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Szepietowa. 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie.  
13. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
14. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi za 

rok 2015. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli na terenie Gminy Szepietowo. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nabycia nieruchomości. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Szepietowo 

darowizny nieruchomości. 
18. Odpowiedzi na interpelacje. 
19. Wolne wnioski i zapytania 
20. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 

 
Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Niemyjski. 
Wiceprzewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 
radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może 
obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad.2.  Wiceprzewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Wiceprzewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono 

uwag. 
  

 Przeprowadzono glosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodnicząca Rady Pani 
Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Wiceprzewodniczący stwierdził, że informację o protokole z poprzedniej sesji przyjęto 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radny Paprocki Piotr zgłosił interpelacje: 
„Chciałbym zgłosić Panie Burmistrzu taką interpelację - naprawę uszkodzeń na nawierzchni 
asfaltowej wysokości Szepietowo Wawrzyńce, dokładnie przy sklepie, jak również w tym 
miejscu uważam, że należałoby w trybie pilnym oznakowanie skrzyżowania. Ja jako radny, 



kilka dni temu mało mnie nie przejechano, ktoś jechał z zewnątrz i uważał, że on ma 
pierwszeństwo, od ODR jechał, a ja od strony sklepu, tam nie ma znaku - chodzi o ten zakręt 
przy sklepie. I to jest jedna sprawa.  
Natomiast mam jeszcze jedną taką sprawę Panie Burmistrzu, żeby przed każdą wystawą 
rolniczą obowiązkowo oczyścić przystanek autobusowy i drogę do Szepietowa. Teraz była 
wystawa rolnicza, tam przystanek autobusowy był zaśmiecony, leżały rożne butelki po 
alkoholu i cała droga do Szepietowa, ktoś tam sprzątał, ale gałęzi już do końca pozbierał.” 
 

 Wiceprzewodniczący stwierdził, że Pan Burmistrz przygotuje się i pod koniec sesji 
udzieli odpowiedzi. 
- Radny Paprocki Piotr  stwierdził, że: „tu nie potrzeba odpowiedzi, tylko po prostu wykonać.” 
 

Ad.5. Z informacją o pracy między sesjami zapoznał Burmistrz. Ponadto Burmistrz 
stwierdził, że „chciałbym Państwa poinformować o innych działaniach, które w tym okresie 
były realizowane, i tak: 

- wystąpiliśmy do Spółki ENERGA Ostrołęka z zapytaniem dotyczącym przyszłości zakładu 
EMG w Szepietowie, bo te Ekologiczne Materiały Grzewcze to jest taka sprawa, która 
bardzo Szepietowo interesuje, ponieważ tam pracowało kilkadziesiąt osób i zakład w tej 
chwili stoi. Dostaliśmy odpowiedź od Zarządu Spółki, że decyzje będą podejmowane na 
szczeblu centrali ENERGI w Warszawie, ale to do końca czerwca będzie wiadomo jakie 
są plany dotyczące tego zakładu. To było drugie zapytanie w tej sprawie, pierwsze 
zapytanie poszło, ale w między czasie został wymieniony Zarząd Spółki w Ostrołęce i to 
przyszła odpowiedź od nowego zarządu, od nowego prezesa, czyli jakieś tam plany są i 
bardzo szybko będą zrealizowane dotyczące przyszłości tego zakładu, 

- druga rzecz wystąpiliśmy do Ministerstwa Ochrony Środowiska z prośbą o przekazanie 
nam gruntów będących w Zarządzie Lasów Państwowych, które moglibyśmy pozyskać, 
tak jak wiecie, że grunty są nam potrzebne żeby się rozwijać. Wystąpiliśmy w sumie o 
cztery działki w przybliżeniu 5 hektarowe, które naszym zdaniem nie są wykorzystywane 
na potrzeby Lasów Państwowych. W tej chwili przyszła odpowiedź Ministerstwa, że 
sprawa została przekazana do Generalnej Dyrekcji Lasów Państwowych do rozpatrzenia 
także czekamy na odpowiedź, 

- wystąpiliśmy do Polskich Kolei Państwowych w sprawie remontu dworca kolejowego w 
Szepietowie i możliwości przekazania gruntów będących własnością PKP. Chodzi nam 
głównie o te działki za myjnią samochodową, przy ulicy Kolejowej. Tam są cztery działki, 
dwie są zabudowane i dwie są niezabudowane. Jest szansa na pozyskanie tych działek w 
trybie przekazania nieodpłatnego, działek niezabudowanych. Natomiast te działki 
zabudowane - to są nie najlepsze te budynki, ale raczej oni będą się skłaniali, żeby to 
sprzedać. Na pewno nieodpłatnie nam tego nie przekażą, bo twierdzą, że budynki 
mieszkalne nie mogą być przekazywane. I wystąpiliśmy też o przekazanie budynku 
będącego własnością kolei, tutaj jak się zjeżdża ze Średnicy w stronę Wysokiego 
Mazowieckiego, po prawej stronie taki budynek stoi. I co do tego budynku, to dostaliśmy 
odpowiedź, że zastanawiają się nad możliwością przekwalifikowania go z budynku 
mieszkalnego na budynek użytkowy i wtedy, jakby to był budynek użytkowy, to może 
byłaby możliwość, żeby nam przekazali, bo jeśli chodzi o możliwość przekazania 
mieszkalnego, to tak jak wcześniej mówiłem, a cenę która oni nam zaśpiewali - to są 
rzeczoznawcy z Warszawy - to taka jak mniej więcej w centrum Warszawy, za ten 
budynek, to na pewno nas nie stać. A jeśli udałoby się przekwalifikować, to może uda się 
go nieodpłatnie, albo stosunkowo tanio pozyskać, 

- wystąpiliśmy też do Marszałka – to później będzie uchwała intencyjna poddawana pod 
głosowanie o przekazanie nam kilku hektarów gruntów, zasobów Skarbu Państwa na 
tereny inwestycyjne, 

- i sprawa bardzo interesująca Szepietowo – spotkałem się z szefem tej firmy, która ma ten 
skład węgla nieszczęsny w Szepietowie, oni mają umowę dzierżawy z prywatnym 



właścicielem na trzy lata jeszcze ważną i zobowiązywał się, że podejmą działania, żeby 
ograniczyć uciążliwość tego składu. Natomiast jest to spółka rosyjska w tej chwili. Nawet 
nie jest to podmiot polski, tylko spółka zarejestrowana w Rosji, a tu jest tylko oddział i oni 
cały czas szukają lokalizacji i nawet na stronie internetowej jest taka informacja, że jak 
ktoś ma 1,5 ha to oni chętnie przyjadą pogadać i są zainteresowani wynajęciem, 

- kolejne rzeczy, które były w tym okresie realizowane były składane wnioski z PROW-u na 
większe odcinki dróg oraz wniosek na rewitalizację pomnika w Dąbrówce Kościelnej są w 
tej chwili w trakcie rozpatrywania te wnioski, ale już z naszych nieoficjalnych informacji 
wynika, że kryteria które są brane pod uwagę przy ocenie wniosku na drogi, gdzie 
decydującym kryterium jest poziom bezrobocia i dochód podatkowy gminy, to mamy małe 
szanse. Sądzę, że w tym pierwszym naborze te wnioski nie przeszły to dlatego, że nasza 
gmina – powiat z resztą ze względu na niskie bezrobocie i dosyć wysoki w stosunku do 
innych, tych biedniejszych powiatów dochód, tracimy w ocenie 6 punktów, które 
praktycznie decydują o tym czy ten wniosek przejdzie, czy nie przejdzie, ale w każdym 
bądź razie one są w trakcie rozpatrywania, 

- spotkałem się również z Dyrektorem Dróg Wojewódzkich i są finalizowane prace 
dotyczące zatoki autobusowej przy Szkole w Dąbrówce Kościelnej. Tak jak Państwo 
pamiętacie była głosowana uchwala o przekazaniu na rzecz województwa kilku metrów 
działki przy szkole i zatoczka będzie. Projekt jest w trakcie realizacji i zatoczka będzie 
robiona na koszt dróg wojewódzkich. Ja myślę, że to tam bardzo poprawi bezpieczeństwo 
przy tej szkole, bo Ci z Państwa co tam jeżdżą tamtym odcinkiem drogi wojewódzkiej 
wiedzą, że tam jest bardzo niebezpiecznie. Jak rodzice ustawią się samochodami, to te 
dzieciaki wychodzą nie wiadomo skąd, z każdej strony. Tak więc, aby zapobiec jakiemuś 
nieszczęściu, to już od dłuższego czasu zabiegaliśmy, aby drogi wojewódzkie się 
zdecydowały na ten zjazd, 

- ponadto od 1 kwietnia zaczął funkcjonować Środowiskowy Dom Samopomocy w 
Wylinach Rusi. Tam jest w tej chwili – mamy przyznane środki na 20 podopiecznych, z 
tego co wiem, jest 19 na liście i już tam te osoby do tego ośrodka uczęszczają. 

- i również chciałem poinformować, że w szkole w Dąbrowie Moczydłach są prowadzone 
prace remontowe, ten podmiot który otrzymał użyczenie w tej chwili dostosowuje budynek 
do potrzeb osób niepełnosprawnych. Przerabiana jest łazienka i robiony podjazd, to jest 
oczywiście na ich koszt, my tutaj nie ponosimy żadnych z tym związanych wydatków i na 
piętrze tam też zostały poprawione posadzki, bo tam nie było posadzek tak więc zrobiono 
nowe posadzki.” 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem, „czy w tych Wylinach ruszyła już 
stołówka, czy to jest suchy prowiant, jak to wygląda?” 

- Burmistrz poinformował, że „tam stołówki nie będzie i te osoby, które tam są, tam jest 
kuchnia w pełni wyposażona kuchnia i w ramach – bo głównym zadaniem tego 
Środowiskowego Domu Samopomocy jest zapewnienie zajęcia osobom, które tam są i 
oni w oparciu o tą kuchnię mają sobie przygotowywać posiłki, czyli te stowarzyszenie 
zapewnia produkty żywnościowe, a oni mają tam kuchenkę, mają garnki - no pełne 
wyposażenie.” 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem, „a czy oni już tam sami gotują?” 

- Burmistrz stwierdził, że „chyba gotują, to gotowanie to jest w ramach zajęć 
terapeutycznych. Zapewne potrafią gotować, natomiast to już jest ich rola, bo oni mieli taki 
pomysł, żeby przywozić obiady, ale my powiedzieliśmy, że zgodnie z umową my żadnych 
dodatkowych kosztów na ten ośrodek nie ponosimy i to jest ich sprawa.” 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem, „to czyli na te produkty oni dostają 
pieniądze?” 

- Burmistrz wyjaśnił, że „tak to jest w ramach tych pieniędzy, które dostają z Urzędu 
Wojewódzkiego na każdego pacjenta, tam też są pieniądze na produkty żywnościowe.” 



- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem „Panie Burmistrzu czy znane jest już 
stanowisko Polskich Kolei Państwowych w sprawie wyrażenia zgody na przejście pod 
torami z kanalizacją z ulicy Nowy Świat i Przemysłowej?” 

- Burmistrz poinformował, że „jeszcze nie wszystkie, bo tam jest pięć spółek. Z dwóch 
przeszło odpowiedź pozytywna z trzech jeszcze nie. Zapomniałem jeszcze dodać, bo 
wspomniałem, że występowaliśmy w sprawie remontu dworca i działek, powiedziałem o 
działkach a zapomniałem o dworcu. Zgodnie z otrzymaną informacją wiemy, że jest 
opracowywana dokumentacja na remont tego dworca, do końca kwietnia dokumentacja 
ma być już zakończona, oni wyłonili już podmiot który projektuje, tak, że mam nadzieję, że 
dosyć szybko ten dworzec jakoś tam uda się poprawić.”  

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem, „kto finansuje opracowanie dokumentacji 
na modernizację?” 

- Burmistrz poinformował, że „kolej, to jest w ich zakresie, nasza praca polegała na tym, 
aby im przypominać, że taki dworzec jest i wymaga remontu po stronie kolei.” 

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem, „sfinansowanie remontu też po stronie 
kolei?” 

- Burmistrz poinformował, że „jest to w tej chwili obiekt kolei, my go nie przejmowaliśmy.” 

- Radny Ryszard Jabłoński – „to Panie Burmistrzu przypominajmy im”. 

- Burmistrz stwierdził, że „my staramy się przypominać im na ile się da i przyznam, że w 
ostatnim czasie jakoś tak bardziej przychylnie patrzą, bo do tej pory to nie było żadnych 
odpowiedzi, a jak już, to takie zbywające, a teraz odpowiedź która przyszła, chyba tydzień 
temu, to takie konkretne informacje, że dokumentacja jest robiona, że te działki 
niezabudowane będzie możliwość przekazania.” 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że „jak z ogólnopolskich informacji wynika, to środki 
zostały skierowane znaczne na modernizację kolei w Polsce, być może to w związku z 
tym przychylony klimat w tej sprawie się pojawił” 

- Burmistrz stwierdził, że „ta linia kolejowa na odcinku od Czyżewa do Białegostoku w tej 
chwili jest też projektowana na nowo, bo ten projekt który robiła jakaś zachodnia firma 
został odrzucony i tam jakieś wynikły problemy formalne z tym projektem. W tej chwili 
Zakład Rozwoju Sieci Kolejowych z Warszawy, czyli polski podmiot należący do kolei 
zajmuje się projektowaniem tego. Jest kontakt na opracowanie tego projektu, czyli jakby 
zaczęli od nowa projektować, ale pieniądze są zabezpieczone na remont tej linii i że nie 
będzie to linia jak tam pierwotnie było zakładane, że 200 km na godz. To ma być 
dostosowane do 160 km na godz. Może mniej przejazdów będą chcieli zamykać na trochę  
mniejszej prędkości. Natomiast też jesteśmy w kontakcie, że jak będzie jakaś koncepcja 
to żeby przedstawili do konsultacji, nie zapomnieli o nas, że my jesteśmy też 
zainteresowani przebiegiem tej linii i przejazdów.” 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Wiceprzewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznała 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Wiceprzewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 



Ad.7. Z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy 
Szepietowo w związku z tym, że nie przyjechał przedstawiciel Policji zapoznała Pani Elwira 
Zaręba - Sekretarz Gminy. 

Burmistrz wyjaśnił, że „Pan Komendant dzwonił i miał być na sesji, ale wystąpiły inne 
jakieś nie przewidziane sprawy i prosił aby przeprosić, Państwa, że nie może przedstawić 
tego osobiście.” 
W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Czartoszewski Piotr stwierdził, że w tych wnioskach nie można dopatrzeć się 
zdania policji na temat przywrócenia posterunku w Szepietowie. 

- Burmistrz stwierdził, że są to decyzje wyższych organów, nie komendy powiatowej, także 
Komendant Powiatowy nie decyduje o tym. 

- Radny Marek Pabich stwierdził, że Komenda Główna obiecała, że 180 posterunków 
przywróci, ale które nie wiadomo. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.8. Z projektem zmian w budżecie gminy zapoznała Skarbnik Gminy Pani  
Anna Wiśniewska. 
W tym punkcie zabrali głosu; 

- Radny Paprocki Piotr stwierdził, że „w załączniku Nr 3 - Kompleksowa 
modernizacja energetyczna budynku Urzędu Miejskiego z zagospodarowaniem 
terenu i podjazdem dla niepełnosprawnych przewiduję się kwotę 972.922 zł w 
kredytach i pożyczkach, a wydaje mi się, że na komisji rozmawialiśmy o środkach 
zewnętrznych z Urzędu Marszałkowskiego”. 

- Skarbnik wyjaśniła, że „tak - o ośrodkach zewnętrznych i ten projekt był i będzie złożony 
do PROW-u, ale w tym roku nawet jeżeli realizacja będzie to będziemy musieli 
prefinansować środki unijne, bo zasada środków unijnych jest taka, że wydajemy, 
finansujemy, a później otrzymujemy dofinansowanie”. 

- Radny Paprocki Piotr stwierdził, że „to w takim razie Pani Skarbnik w budżecie w 
inwestycjach te środki unijne są w innym miejscu ujęte, np. przy wniosku na 
pomnik w Dąbrówce Kościelnej”. 

- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że „w uchwale mamy zapisane, że deficyt zostanie 
pokryty kredytami i pożyczkami 972.922 zł na wyprzedzające finansowanie projektów, 

tj. wyprzedzające finansowanie projektu - Kompleksowa termomodernizacja 
energetyczna. Natomiast w załączniku w pozycji dotyczącej pomnika jest to 
zapisane jako dofinansowanie, ponieważ to wtedy złożone było, że będzie 
prefinansowane, ale to jest mniejszy projekt i zostanie realizowany w roku 
bieżącym i w roku bieżącym jeszcze zdążymy to spłacić. W uchwale budżetowej 
tam gdzie mamy przewidywany przejściowy deficyt jest to kwota 500.000 zł plus 
149.434 zł na przejściowe finansowanie również tego projektu – pomnik. Tylko, że 
założyliśmy, że zaciągniemy i spłacimy, bo to będzie w przejściowym deficycie.”  

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że „w załączniku inwestycyjnym na Kompleksową 
modernizację energetyczną budynku Urzędu Miejskiego, ta kwota około miliona 
złotych - jaką mamy gwarancję, że otrzymamy środki z zewnątrz? Zwykle bywało 
promesa, otrzymania środków z zewnątrz i wówczas był zaciągany kredyt na to 
prefinansowanie, bo tak to my ryzykujemy”. 



- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że „budżet to jest ciągle plan, w momencie kiedy 
otrzymujemy dofinansowanie realizujemy projekt, natomiast dopóki nie mamy 
umowy to jest to co zaplanowaliśmy, a będziemy weryfikować budżet po 
otrzymaniu aplikacji wniosku, bądź nie.” 

- Radny Ryszard Jabłoński – „właśnie to miałem na myśli, czyli zostanie 
uruchomiona procedura, gdy otrzymamy aplikacje na wykonanie”. 

- Skarbnik wyjaśniła, że „najpierw składamy wniosek, wniosek dostaje aplikacje, 
podpisujemy umowę na  dofinansowanie i w momencie kiedy dostajemy wniosek 
uruchamiana jest procedura na zamówienie i wtedy już będziemy procedować 
przetarg na kredyt, jeżeli będziemy wiedzieli jaka kwota tego kredytu, bo to jest 
ciągle plan, to jest ciągle wartość kosztorysowa”. 

- Burmistrz stwierdził, że „bez dofinansowania na pewno nie uruchomiamy tej procedury”. 

- Skarbnik – „tak to będzie weryfikacja budżetu na każdym etapie”. 

 

Wiceprzewodniczący zapoznał z projektem uchwały w sprawie w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2016 r. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

  Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XV/108/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.9. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy 
finansowej na realizację inwestycji dla Powiatu Wysokomazowieckiego zapoznał Burmistrz. 
Burmistrz stwierdził, „że o tej sprawie wspominała Pani Skarbnik omawiając zmiany w  
budżecie. My wyraziliśmy wolę wsparcia finansowego na budowę drogi do Jabłoni, po 
przetargu okazało się - my chyba deklarowaliśmy 204.000 zł, po przetargu okazało się, że ta 
droga jest tańsza i w związku z tym w tej chwili my możemy im przekazać 148.583 zł – ten 
nasz udział własny w budowie tej drogi. Dzięki temu zyskujemy pięćdziesiąt parę tysięcy 
oszczędności, no i tak ustaliliśmy ze Starostą żeby wspólnie dokończyć chodnik w Wojnach. 
Ten który był rozpoczęty w ubiegłym roku i tam były problemy z tym jednym z mieszkańców, 
który tego chodnika nie chciał. Ustaliliśmy, że współfinansując ten projekt będzie to 
inwestycja powiatu i im będzie łatwiej w pasie drogi powiatowej zrobić po swoim pasie i nie 
będzie możliwości żeby nie pozwolić zrobić tego chodnika. Dogadaliśmy się, że po połowie 
byśmy tą inwestycję sfinansowali razem z powiatem. Nasz udział wynosiłby około 40.000 zł. 
Natomiast przy tej okazji, bo tam ten chodnik miał być dużo wcześnie robiony z funduszy 
soleckich i tu prośba do rad soleckich żeby te pieniądze, które były przewidziane na ten 
chodnik przeznaczyć na wykonanie tej drogi przy cmentarzu.”  
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
Wiceprzewodniczący zapoznał z projektem uchwały  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

  Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XV/109/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.10. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy 
finansowej na realizację remontu chodnika inwestycji dla Województwa Podlaskiego 



zapoznał Burmistrz. Burmistrz wyjaśnił, że „tutaj chodzi o dokończenie budowy chodnika. 
Dwa lata temu rozpoczęta była budowa chodnika w Dąbrówce Kościelnej. Tam jest taka 
sytuacja, że on został zrobiony do połowy wsi, a jest to bardzo ruchliwa droga. Udało mi się 
porozumieć z Zarządem Dróg Wojewódzkich i zgodzili się na dokończenie tego chodnika do 
końca miejscowości, ale u nich też jest zasada, że musi być wspófinansowanie ze strony 
gminy. Chcielibyśmy prosić Wysoka Radę o zgodę na to żebyśmy mogli dofinansować i 
wesprzeć finansowo budowę tego chodnika i tu jest pierwotnie planowana kwota 50.000 zł, 
być może w całości nie będzie wykorzystana”. 
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
Wiceprzewodniczący zapoznał z projektem uchwały  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XV/110/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11.  1) Ze sprawozdaniem finansowym Gminy Szepietowo za 2015 rok oraz 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2015 rok zapoznała Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska. 

2) Z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Szepietowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok 
zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska. 

(opinia RIO dołączona do protokołu) 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał z opinią  Komisji Rewizyjnej. 

(opinia Komisji Rewizyjnej i wniosek dołączone do protokołu) 

4) Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska zapoznała z uchwałą 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję 
Rewizyjną Rady Miejskiej w Szepietowie wniosku o udzielenie Burmistrzowi Szepietowa 
absolutorium za 2015 rok. 

(opinia RIO dołączona do protokołu) 

5) W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Czartoszewski Piotr stwierdził, że „w sprawozdaniu w dziale gospodarka się mówi, 
że na utrzymanie budynków komunalnych: po byłym ośrodku zdrowia i WDK w Plewkach 
53.386 zł, uważam, że to trochę nie uczciwe umiejscawianie budynku WDK w Plewkach, 
no bo z tego co wiem w ostatnich kadencjach nie dołożono nawet złotówki do tego 
budynku, to tak trochę kole w oczy. Budynek już zagraża bezpieczeństwu.” 

- Skarbnik wyjaśniła, że „do tej pory to budynek był umiejscowiony w tym dziale 
gospodarka, gdyż tam był lokal użytkowy i to się z tym wiązało i tam też taki niewielki 
koszt utrzymania był ponoszony.” 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem „Komisja Rewizyjna w swojej 
opinii stwierdza iż z budżetu gminy w 2015 r. wydatkowano 2.387.210 zł, czy w 
porównaniu do roku poprzedniego w oświacie mamy jakieś oszczędności w 
związku ze zlikwidowanymi szkołami?” 

- Radny Andrzej Szymoniak stwierdzi, że „z tych 2.387.210 zł trzeba odjąć 145.000 
zł, które poszły na pompy ciepła. Tutaj jeszcze dużej różnicy w tych sumach nie 
ma, nie ma jakichś większych oszczędności, bo szkoły pracowały do września - do 



końca sierpnia i były jeszcze wypłacane odprawy dla nauczycieli, którzy 
odchodzili”. 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „mam jeszcze pytanie, bo te odprawy 
dla nauczycieli to są wypłacane ze środków Ministerstwa prawda?” 

- Skarbnik wyjaśniła, że „nie do końca - dostaliśmy zwrot, ale nie wszystko. 
Wypłaciliśmy około 120.000 zł, a dostaliśmy tylko 90.000 zł. W roku 2015 mieliśmy 
też taką sytuację, że skumulował nam się jednorazowy dodatek uzupełniający za 
2014 r. i mamy obowiązek wypłacić nauczycielom i mamy jednocześnie odprawy, 
który tak naprawdę pokryły to funkcjonowanie szkół do końca roku, bo szkoły 
mamy praktycznie do końca sierpnia, ale koszty wynagrodzeń – odpraw to wyszło 
tak jakby funkcjonowały do końca roku. Tak więc skutek zamknięcia tych szkół 
będziemy mieli w roku 2016”. 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „czyli oszczędność jaką będziemy mieli 
będziemy wiedzieli w roku 2017?” 

- Skarbnik wyjaśniła, że „z tego co widzi to około 300.000 zł będzie oszczędności w 
stosunku do roku ubiegłego”. 

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem, „którzy nauczyciele otrzymali odprawy?” 

- Sekretarz Gminy Pani Elwira Zarębą wyjaśniła, że „odprawy otrzymali nauczyciele Ci 
którzy odeszli na emeryturę, a reszta która przechodziła ze szkoły do szkoły to przeszli na 
podstawie przeniesienia.”  

6) Z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Szepietowo oraz udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Szepietowa zapoznał Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski. 

Do projektu uchwały zgłosił uwagi: 

- Radny Paprocki Piotr stwierdził, że „co do projektu nie ma uwag, natomiast proszę 
Państwa chciałbym tutaj zwrócić uwagę, co do zadań inwestycyjnych, które są 
przedmiotem uchwały. Proszę Państwa były zapoczątkowane za poprzednią radą i 
poprzedniego Burmistrza Szepietowa, nie wiem czy Pan Burmistrz był zaproszony na 
dzisiejszą sesję. Natomiast jeśli nie, to poprosiłbym aby w protokole z sesji ująć to, że 
radni widzą to, że te inwestycje były zapoczątkowane przez Pana Wyszyńskiego i żeby 
protokół ten został jemu przesłany.” 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że „Panie Przewodniczący okazuje się 
dysponujemy różnymi treściami uchwał”. 

- Ewa Bartłomiejczuk wyjaśniła, że w ostatniej chwili projekt uchwały został zmieniony. 
Radca prawny wskazał, że powinna być poprawiona i ta wersja odczytana przez Pana 
Wiceprzewodniczącego jest prawidłowa.  

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie.  

Wiceprzewodniczący Rady złożył gratulacje Panu Burmistrzowi i życzył sukcesów w 
pełnieniu funkcji oraz wytrwałości w dążeniu do wyznaczonych celów, aby kolejne budżety 
były realizowane sprawnie i z dobrymi wynikami oraz pozytywną opinią rady miejskiej 

(sprawozdania oraz uchwała Nr XV/111/16 dołączone do protokołu) 
 



- Burmistrz podziękował za udzielone absolutorium, Natomiast nawiązując – to co 
powiedział Pan radny Paprocki – oczywiście zapoczątkowane były wcześniej te 
inwestycje. Natomiast realizowane były w ubiegłym roku i samo zapoczątkowanie to 
jeszcze jest pierwszy etap i tak jak Pan radny doskonale wie trzeba to wykonać i 
rozliczyć, co jest też trudnym nie wątpliwie zadaniem. Niektóre były końcowe rzeczy, 
niektóre zapoczątkowaliśmy tak, że zgadzam się w pełni, że Pan poprzednik również się 
przyczynił do tych inwestycji, ale dziękuję za Państwa opinię”. 

 

Ad.12. Ze sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie zapoznał 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Pan Tomasz Paduch. 
 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że „wspomniał Pan o wysokości środków 
otrzymanych z  powiatu dzięki radnemu Panu Zbigniewowi Piszczatowskiemu” 

- Dyrektor – „między innymi, bo te środki otrzymujemy już od dawna”. 

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem „a w jakiej wysokości wpłynęły środki z 
Urzędu Marszałkowskiego, o których Pan wspomniał.” 

- Dyrektor stwierdził, że „to jest pytanie raczej do przewodniczącej Artszept, dlatego że te 
środki wpływają do stowarzyszenia. Wspomniałem przy okazji, ponieważ stowarzyszenie 
nie należy do ośrodka kultury, tylko wspomniałem przy okazji sekcji plastycznej i 
muzycznej, że członkami tego stowarzyszenie, które powstało są właśnie  
ci uczestnicy z sekcji plastycznej i sekcji muzycznej.”  

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że „chodzi mi o osoby zatrudnione – w jakim 
wymiarze zatrudniona jest księgowa?” 

- Dyrektor GOK stwierdził, że „tak ja wspominałem Panie radny pół etatu – ½ od lat”. 

- Radny Ryszard Jabłoński – „to tak w woli przypomnienia, dziękuję.” 

- Radny Czartoszewski Piotr stwierdził, że „w ramach organizacji padły tutaj takie uwagi z 
sali, że gdy zabieramy głos i nie podchodzimy do mikrofonu to powinny być tu mikrofony.” 

- Dyrektor stwierdził, że „nie ma sprawy, mamy ze cztery mikrofony bezprzewodowe, a 
jeżeli będzie taka wola Wysokiej Rady to jest Pani Skarbnik, Pan Burmistrz to wystarczy 
tylko słowo i możemy taki mikrofon każdemu radnemu zakupić. A tak zazwyczaj mikrofon 
bezprzewodowy zawsze leży i raczej z niego nie korzystacie”. Ponadto Dyrektor zaprosił 
wszystkich na Zielone Świątki, które są przełożone z 15 na 21 maja br. i odbędą się na 
stadionie w Szepietowie. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych. 
 Wiceprzewodniczący stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 
 

Ad.13.  Z oceną zasobów pomocy społecznej zapoznała Kierownik Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej Panu Wanda Bogucka. Ponadto Pani Kierownik 
poinformowała, że odnośnie 500+ na dzień dzisiejszy przyjęto 477 wniosków i na 15 maja 
mamy wydane decyzje i tych decyzji jest wydanych 354. Zgodnie z ustawą na wydanie 
decyzji mamy trzy miesiące. W ciągu miesiąca się wyrobimy, wnioski nadal wpływają i na 
dzień dzisiejszy jest to kwota 351.000 zł miesięcznie, czyli razy 10  to jest 3, 5 milina złotych, 
na tyle mamy wydanych decyzji. Jeśli chodzi o nasz budżet to wychodzi nam, że będzie nam 
tych pieniędzy brakować. Jeśli chodzi o wypłatę, to wypłata była dwukrotnie robiona, stan na 
koniec kwietnia - wypłaciliśmy wszystkie pieniądze, które otrzymaliśmy i te pieniądze trafiły 
do naszych wnioskujących.  



 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Czartoszewski Piotr stwierdził, że „jeśli chodzi o te 500+to znaczy, że mamy 
pieniądze na cały rok na wypłaty i gdzieś tam na koniec roku może nam zabraknąć?” 

- Kierownik poinformowała, że na dzień dzisiejszy wykorzystujemy to co mamy, z tym, że 
na pewno o brakujące środki musimy złożyć zapotrzebować do 20 października.” 

- Skarbnik wyjaśniła, że „z tymże mamy przyznaną dotacje od Wojewody, bo jeszcze 
pozostała część z tych 1.5 miliona to jest z rezerwy budżetowej, a tych jeszcze nie 
mamy.” 

 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za przyjęciem oceny zasobów  głosowało 14 radnych. 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że ocena zasobów pomocy społecznej została 

przyjęta jednogłośnie.  
(oceny zasobów  dołączona do protokołu) 

 

Ad.14. Ze sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji ds. Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi za rok 2015 zapoznała Pani Sekretarz Gminy Elwira Zaręba - 
Przewodnicząca Komisji. 
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych. 
 Wiceprzewodniczący stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 
 

Ad.15. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli na terenie Gminy Szepietowo zapoznał Zastępca Burmistrza 
Michał Gąsowski, który poinformował, że uchwala została dostosowana do wyroku sądu jaki 
zapadł w toczącej się sprawie z Niepublicznym Przedszkolem w Szepietowie. 
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 
 

Wiceprzewodniczący zapoznał z projektem uchwały  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XV/112/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.16. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nabycia 
nieruchomości wystąpił Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. Burmistrz 
poinformował, że czynione są starania nabycia na rzecz Gminy Szepietowo części działki o 
numerze geodezyjnym 4, o pow. około 6 ha, położonej w obrębie Szepietowo Wawrzyńce, 
będącej obecnie własnością Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego, którą 
chcielibyśmy przeznaczyć na tereny inwestycje. W tej chwili sytuacja jest taka, że Zarząd 
Województwa żeby w ogóle kontynuować działania prosił o opinię Rady Miejskiej, że to nie 
są tylko moje działania, że i Rada popiera te działania i widzi taką potrzebę żeby te tereny 
inwestycyjne stworzyć. Stąd ten projekt tej uchwały intencyjnej i prosiłbym Radę o zajęcie 
stanowiska w tej kwestii. Rozmawialiśmy już o tym wielokrotnie, mniej chodzi może o to czy 



to ma sens, bardziej czy to się uda doprowadzić do końca, bo wszyscy uważają, że taki teren 
jest konieczny. Jest to miejsce wydaje się takie neutralne i nie byłoby protestów gdyby jakaś 
inwestycja powstawała... .” 
 

W dyskusji zabrakli głos: 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem, „czy to będzie działka rolnicza, czy 
może być przemysłowa? 

- Radny Jabłoński Ryszard stwierdził, że „jak pod inwestycje to czyli przemysłowa”. 

Wiceprzewodniczący zapoznał z projektem uchwały  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XV/113/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.17. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez 
Gminę Szepietowo darowizny nieruchomości wystąpił Burmistrz Szepietowa. Burmistrz 
poinformował, że „rzecz dotyczy miejscowości Dąbrowa Kaski. Tam mieszkańcy wsi 
chcieliby aby powstał tam plac zabaw, taki teren rekreacyjny, ale nie było takiego terenu 
którego można byłoby na to przeznaczyć. I jedna z Pań, która pochodzi z tej miejscowość, a 
mieszka chyba w Warszawie wyraziła chęć przekazania na rzecz gminy działki o pow. 0.63 
ha w obrębie Dąbrowa Kaski, z przeznaczeniem na cel publiczny, czyli na urządzenie tego 
terenu rekreacyjnego. Ale żebyśmy mogli podpisać z nią umowę, akt notarialny aby przejąć 
oficjalnie i aby nawet z tych funduszy sołeckich cokolwiek tam robić potrzebna jest Państwa 
opinia, czy mamy brać tą darowiznę.” 
W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 
 

Wiceprzewodniczący zapoznał z projektem uchwały  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XV/114/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.18.  Odpowiedzi na interpelacje udzielił Burmistrz. 

- Burmistrz poinformował, że „jeśli chodzi o interpelację Pana radnego - to jeśli jest jakiś 
ubytek w asfalcie na tym zakręcie to się wykona oczywiście - to naprawiamy. Natomiast 
jeśli chodzi o drugą część – zachowanie porządku - to sprzątane było w piątek późnym 
popołudniem, przed wystawą. Cała ekipa sprzątająca była uruchomiona, ale niestety tam 
sprawa butelek na przystanku, który jest niewątpliwie miejscem publicznym, te butelki tam 
pojawiają się tak niespodziewanie, że nie sposób ich było usunąć. Natomiast jeśli tam się 
odbywa konsumpcja to pewnie trzeba by było organy ścigania powiadomić, że taka 
konsumpcja na przystanku się odbywa i wtedy łatwiej byłoby sprzątnąć. Nie wątpliwie nie 
jest tak, że przed imprezami, czy przed wystawami my tam nie współpracujemy z ODR, 
bo na bieżąco ta współpraca się odbywa. Wszelkie sygnały które przychodzą z 
Szepietowa Wawrzyńc, że coś tam trzeba poprawić staramy się na nie reagować. 
Natomiast wpływu na tą konsumpcję na przystanku - nie jestem w stanie zapobiec temu. 
Tak jak mówię jest policja i po prostu trzeba by było powiadamiać policję, bo tak na ile jest 
to możliwe staramy się ze strony gminy ten porządek utrzymać.” 

- Radny Andrzej Szymoniak stwierdził, że dzielnicowy na miejscu mieszka. 



- Radny Paprocki Piotr stwierdził, że „chciałbym odnieść się do wypowiedzi Pana 
Burmistrza i z przykrością stwierdzam Panie Burmistrzu, bo codziennie akurat jeżdżę cały 
tydzień i tam nikt nie sprzątał, nawet w piątek wieczorem nie sprzątał, bo mam fotki, 
cyknąłem fotki, proszę uczulić tych którzy sprzątają, czy oni faktycznie sprzątają.” 

- Burmistrz stwierdził, że „a moja prośba żeby uczulić dzielnicowego żeby też zerkał co tam 
się dzieje.”  

 

Ad.19.  Wolne wnioski i zapytanie. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „ja mam pytanie do Pani Skarbnik, myśmy na 
komisji zauważyli – rozliczaliśmy 2015 r. teraz nam Pani dała sprawozdanie wyjaśniające i 
teraz proszę o jakieś wyjaśnienie. Budżet zamykał się w roku 2015, tutaj opłaty w 2016 są 
przeniesione - chodzi mi o ten staw. Nawet oferty były składane w 2016 r., to Pani takiej 
wiedzy nie miała zamykając budżet i przedstawiając nam.”  

- Skarbnik Gminy stwierdziła –„ nie, nie miałam. Budżet zamykałam dopiero w tym roku. I 
realizując budżet - tam jest wszystko napisane przecież.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „teraz nam Pani opisała, bo jeszcze na komisji 
jak zapytałam się Pani o ten staw, to Pani powiedziała, że jest to kwota 15.000, w tej 
chwili tu jest 18.000 zł.” 

- Skarbnik Gmina stwierdziła, że „nie  - historia była taka, tak jak mówiłam – zaplanowano z 
rezerwy 18.000. Natomiast w roku 2015 nie zrealizowano tego wydatku ...” 

- Radna Renata Sosnowska – „ale Pani nam tego nie wytłumaczyła, tylko dostaliśmy to 
dzisiaj na piśmie”.  

- Skarbnik Gminy - „bo wie Pani tak ad hok nie jestem wstanie wszystkiego zapamiętać. 
Musiałam pójść i wróciłam tylko do zarządzenia, to co zauważyłam swój błąd, który 
popełniłam w sprawozdaniu, że wpisałam rozdysponowanie rezerwy. Natomiast o 
realizację zadania, nie było pytania jak to zostało wykonane faktycznie. I rzeczywiście ja 
tego nie pamiętałam. Zapamiętałam tylko kwotę, która została wydatkowana. Dopiero Pan 
Burmistrz wspomniał, że to w tym roku nie zostało zrealizowane, że to dopiero na 
początku roku 2016. I w tej chwili to wyjaśnienie zostało uzupełnione.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „tu jeszcze mam taką informację że wydaliśmy 
na utrzymanie budynków komunalnych po byłym ośrodku zdrowia i wiejskim dom kultury 
w Plewkach 53.386 zł, a gdzie my mamy tu były ośrodek zdrowia?” 

- Skarbnik Gminy – przy ulicy Lipowej. 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła – „to były ośrodek zdrowia?” 

- Skarbnik Gminy – „tak były, bo dla nas jest to były ośrodek zdrowia, bo my go nie 
prowadzimy i tam prowadzone są prywatne praktyki lekarskie, my wynajmujemy tylko 
lokale użytkowe i mieszkalne, a dla nas jest to budynek komunalny. Poprzedni radni 
wiedzą, i to było opisywane, że po byłym ośrodku zdrowia aby wiadome było o który 
budynek komunalny chodzi. Dla nas jako gminy jest to nasz budynek komunalny i 
wynajmujemy dla lekarzy na prywatne praktyki rodzinne.” 

- Radny Sławomir Niemyjski stwierdził, że proponuje następnym razem uściślić i napisać w 
nawiasie (po byłym ośrodku). 

- Radny Paprocki Piotr stwierdził, że „w odniesieniu do tej informacji, którą przed chwilą 
poruszaliśmy to w sprawie rozdysponowania rezerwy sprawa się tyczy w 2015 roku i 
wydatki są ujęte 2015 roku, który był przedmiotem uchwały natomiast nie wiem, albo to 
nie ścisłość jest, ale przetarg się na to odbył. 

- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że to nie był przetarg, tylko było zapytanie. 



- Radny Paprocki Piotr – „ale proszę Panią nie zmienia to postaci rzeczy, że wybór 
wykonawcy odbył się w 2016, a pieniądze zostały rozdysponowane w 2015.” 

- Skarbnik Gminy stwierdziła, że „jest dalej opisane, Państwo przeczytajcie dokładnie. Są to 
wydatki ogólne zapisane jako wydatki na oczyszczanie gminy. Część tych wydatków, 
ponieważ w roku 2015 to zadanie ostatecznie nie zostało zrealizowane kwota został 
przeznaczona na uporządkowanie działek w Wojnach Szubach Włościańskich i 
Szlacheckich i wywóz nieczystości - nie cale osiemset złotych. Natomiast uchwałą Rady 
Miejskiej z 18 grudnia 2015 r. mamy rozdysponowana kwotę 8.000, czyli pozostało z tych 
18.000 zł – 10.000 zł. I te 10.000 zł zostało zmniejszone uchwałą Rady Miejskiej 18 
grudnia 2015 r. – to wszystko macie Państwo zapisane w wyjaśnieniu.” 

- Radny Czartoszewski Piotr stwierdził, że chodzi uporządkowanie ruchu drogowego w 
Szepietowie Wawrzyńcach, ja bym to poszerzył o całą gminę, chodzi o znaki drogowe, ich 
brak, ale niektóre są zniszczone i to wygląda nie bardzo” 

- Radny Andrzej Szymoniak stwierdził, że „przyszyła wiosna, rolnicy wszystko sieją, a 
zwierzaki dalej nam niszczą. Może w tym roku jest mniejszy problem, ale np. sąsiad 
posiał 1,3 ha i przez trzy noce poszło wszystko. Nasza gmina jest podzielona na okręgi 
łowieckie, nie wiem, może ci myśliwi nie są wstanie upilnować, ale może żeby ich uczulić 
aby zwiększyli odstrzał, no bo to się już tak robi, że pod dom przyjdą, nie boją się i 
dochodzą do miejscowości. Czy może my jako Rada mamy jakąś zależność, te kola 
łowieckie chyba płacą jakiś podatek za dzierżawę tego obwodu, a może jak oni się źle 
starają to jakieś inne koło, bo jak urośnie kukurydza to szczególnie te dziki kukurydzę 
niszczą.” 

- Burmistrz stwierdził, że koła łowieckie na wiosnę przychodzą do gminy ustalają plany 
odstrzałów, były wszystkie kola, bo mają taki obowiązek. Odbywało się to w miesiącu 
marcu i myśliwi stwierdzili, że dzików na naszym terenie nie ma. W tym czasie 
powiedzieli, że nie mogą zwiększyć planu odstrzałów, bo w marcu dzików podobno nie 
było. Czyli jak teraz się pojawiły to będziemy się z nimi kontaktować i zostanie przekazana 
informacja.” 

- Radny Marian Dąbrowski stwierdził, że „chciałbym zabrać głos w sprawie dróg, ulica 
Mazowiecka i Lipowa ten zakręt, tam kamieniami strzela. Następna sprawa to jest ulica 
Przemysłowa do przejazdu, jeżdżą z węgłem i ona się kruszy.” 

- Burmistrz poinformował, że „jeśli chodzi o tą Lipową to będzie to zrobione w najbliższych 
dniach, bo tak mi powiedziano jak byłem z Zarządem Dróg Krajowych na objeździe, a z 
Przemysłową to niszczy pewnie najwięcej ten nasz skład węgla. Myślę, że jak zwrócimy 
uwagę to dołoży do tego remontu.” 

- Radny Marina Dąbrowski poinformował, że „wczoraj była Pani Prezes z GS-u żeby 
postawić toaletę przy kolei. Przychodzą ludzie do nich do sklepu z dziećmi, bo nie ma 
nigdzie toalety.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „to zgłaszałam na komisji już nie raz, toaleta 
tutaj i toaleta na Placu Słonecznym i ławki i kosze. 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że „jest to trudny temat i był poruszany”. 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, „no tak na każdej komisji”. 

- Sołtys Szepietowa - Pan Andrzej Pietrzak zwrócił się z pytaniem, czy już wiadomo coś na 
temat terminu spotkania mieszkańców Szepietowa z tym przedsiębiorcą od węgla? 

- Burmistrz poinformował, że „ten przedsiębiorca czeka na propozycję, kiedy te spotkanie 
ma się odbyć, wstępnie deklarował, że przyjedzie, ale termin mu trzeba zaproponować. 
Natomiast jeśli chodzi o ławki i kosze to już mówiłem na komisji poprzedniej, że firma 
która poprzednio od niej kupowaliśmy i było złożone zamówienie okazało się, że 



zbankrutowała, zmieniliśmy dostawcę i jest opóźnienie. W sprawie toalet kroków 
konkretnych nie poczyniono, bo to trzeba przemyśleć, bo jest to kosztowne 
przedsięwzięcie, bo jak postawimy te zwykle TOI TOI to płacimy za wywożenie nie ma 
innego wyjścia i podpisuje się umowę”. 

- Radna Renata Sosnowska – „a drogi, to jak to jest kwotowo, bo to tak jak wspomniał Pan 
radny - Pani Prezes pyta -  to ten temat jest już od dłuższego czasu, bo tam przychodzą 
matki z dziećmi i te Panie wpuszczają małe dzieci do sklepu do siebie, ale dorosłych już 
niestety nie i co wtedy?” 

- Czartoszewski Piotr zwrócił się z pytaniem, „a czy remont dworca obejmuje też remont tej 
toalety przy dworcu?” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „to jest kolei toaleta”. 

- Zastępca Burmistrza stwierdził, że „PKP ma toaletę, ale na swoje potrzeby”. 

- Burmistrz stwierdził, że „tą jedną toaletę koło dworca to na pewno trzeba postawić.” 

- Radny Czartoszewski Piotr stwierdził, że jeśli chodzi o dziki to myśliwym nie opłaci się ich 
odstrzeliwać. Ja jestem też poszkodowany przez dziki, na obszarze gdzieś 2 ha dokonali 
zniszczeń, przyjechała komisja, 60 arów niby ubytku kukurydzy i 400 zł zaproponowali mi 
zapłacić.  

Ad.20.  Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Wiceprzewodniczący Rady zamknął obrady XV Sesji VII kadencji Rady Miejskiej 
w Szepietowie.  

 Wiceprzewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zaprosił na kolejną 
sesję. 

 

Na tym protokół zakończono. 
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